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沈阳蓝光永磁电机技术有限公司成立于1989年，是专业研究制造永磁同步电机机系列产品的国家级高新技术企业、市级企业技术中
心、ISO9001认证企业，从事永磁电机自主研发生产30年。沈阳蓝光永磁电机技术有限公司总部设在沈阳，在沈阳设有研发、制造基
地，在广东佛山及浙江湖州均建有生产基地，具备年产各种用途的永磁同步电机60000台的生产能力,总产能100万千瓦以上。沈阳蓝光
永磁电机技术有限公司在永磁电机方面取得近三十项自主知识产权。其中在低速大转矩永磁同步电机直驱技术应用方面持续创新突破，产
品输出转矩可覆盖10000牛米以下，提高运行效率，可节能（15%-50%)。沈阳蓝光永磁电机技术有限公司永磁电机产品领域多元化。
涉及高精度机床转台、机床直驱电主轴、矿山机戒、油田、天药、食品设备、新能源汽车及自动化注塑等行业。企业承担国家火炬计划项
目，国家重点新产品项目，国家创新基金计划项目，市科技计划项目。曾经获得国家第十三届发明展览会银奖、辽宁省科技进步奖科技成
果转化奖、沈阳市科技进步奖等荣誉。目前为止，沈阳蓝光永磁电机技术有限公司主要永磁电机产品在全国各地广泛使用，部分产品远销
欧洲、美洲、韩国、日本、台湾、中东、东南亚等国家和地区。

Shenyang Blue Light Permanent Magnet Motor Technology Co., Ltd. was established in 1989. It is a national high-tech enterprise, municipal 

enterprise technology center, and ISO9001 certified enterprise specializing in the research and manufacturing of permanent magnet synchronous motor 

series products. It has been engaged in independent research and development and production of permanent magnet motors for 30 years. Shenyang 

Blue Light Permanent Magnet Motor Technology Co., Ltd. is headquartered in Shenyang and has research and development and manufacturing bases 

in Shenyang. It has production bases in Foshan, Guangdong and Huzhou, Zhejiang, with an annual production capacity of 60000 permanent magnet 

synchronous motors for various purposes, with a total production capacity of over 1 million kilowatts. Shenyang Blue Light Permanent Magnet Motor 

Technology Co., Ltd. has obtained nearly 30 independent intellectual property rights in the field of permanent magnet motors. Among them, continuous 

innovation and breakthroughs have been made in the application of low-speed and high torque permanent magnet synchronous motor direct drive 

technology. The product can cover an output torque of less than 10000 Nm, improve operating efficiency, and save energy (15% -50%). Shenyang Blue 

Light Permanent Magnet Motor Technology Co., Ltd. diversifies its permanent magnet motor product field. It involves industries such as high-precision 

machine tool turntables, machine tool direct drive electric spindles, mining machinery rings, oil fields, Tianyao, food equipment, new energy vehicles, 

and automated injection molding. Enterprises undertake national torch program projects, national key new product projects, national innovation fund 

program projects, and municipal science and technology program projects. He has won honors such as the Silver Award at the 13th National Invention 

Exhibition, the Liaoning Provincial Science and Technology Progress Award for Science and Technology Achievement Transformation, and the 

Shenyang Science and Technology Progress Award. So far, Shenyang Blue Light Permanent Magnet Motor Technology Co., Ltd.'s main permanent 

magnet motor products are widely used throughout the country, with some products exported to countries and regions such as Europe, the Americas, 

South Korea, Japan, Taiwan, the Middle East, and Southeast Asia.
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BLM-OIT14N255 86 1385 37 110 180

BLM-OIT21N255 128 2059 55 130 200

BLM-OIT28N255 175 2808 75 170 230






